



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田知照村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk



生效日期：2023年3月16日

學界體育比賽 / 活動  
取消學生快速抗原測試及量度體溫安排

1. 根據教育局宣布，所有學生毋須每日回校前完成快速抗原測試，因此，由 2023 年 3 月 16 日起，所有參賽學生無需進行冠狀病毒病快速抗原測試及提交「健康申報表」。
2. 因疫情正暫停校內面授課堂或停課之人士，將被禁止參與比賽／活動。如參賽人士出現病徵（例如發燒、咳嗽等），應盡快求醫及不應前往場地。

此致

各會員學校校長 及 體育科主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二三年三月十五日

With effect from 16 March 2023

To: Principal and P.E. Panel of all Member Schools

**Inter-school Sports Competitions / Events**

**Lifting the Requirements of RATs and Measuring of Body Temperature for Students**

1. According to EDB latest announcement, all school students are not required to undergo daily Rapid Antigen Test (RAT) before going to school, in this respect, **all participating students are NOT required** to perform the COVID-19 RAT or to submit the "Health Declaration Form" **starting from 16 March 2023.**
2. Participants who are suspended from face-to-face / school classes in light of the epidemic as required by the government will not be allowed to participate in inter-school sports competitions/events. Person with symptoms such as fever or cough should refrain from attending the competition / event and seek medical advice promptly.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 15 March 2023

**Head Office**  
Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

**HK Island & Kln Office**  
Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk  
hikps@hkssf.org.hk

**N. T. Office**  
Room 102  
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821  
E-mail: nts@hkssf.org.hk  
ntpsac@hkssf.org.hk

**External Office**  
Room 201  
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525  
E-mail: external@hkssf.org.hk